
大熊猫饲养员一日游

1-Day Panda Volunteer Tour

活动背景 Activity Background：

中 国 大 熊 猫 保 护 研究 中 心 的 环 保 科 教 项 目 为 全 球 大熊 猫 守 护 者 活 动 提

供了与大熊猫亲近的机会，项目参与者的守护体验和捐助都将会帮助研究中心

更好地保护这一可爱的物种。

The China Giant Panda Conservation and Research Center's environmental

science and education program provides an opportunity for the global giant

panda conservation activities to get close to the giant panda, and the

conservation experience and donations of project participants will help the

research center better protect this lovely species.

作为大熊猫守护者，体验内容包括跟随专业饲养员参观大熊猫别墅区，观

看大熊猫科普纪录片，了解和探讨大熊猫的生活习性与身体状况的研究 , 体验大

熊猫窝窝头的制作，进行爱心饲养学习等等， 更加全面深入地了解大熊猫 。

As a giant panda guardian, the experience includes visiting giant panda

villas with professional keepers, watching popular science documentaries of

giant pandas, and understanding and discussing the living habits and physical

conditions of giant pandas, experience making giant panda Wowotou (Steamed

corn bread), love feeding learning, etc., a more comprehensive and in-depth

understanding of giant pandas.

活动亮点 Activity Highlights：
1、和国宝深度接触，全面了解萌萌的大熊猫 A comprehensive understanding

of the cute giant panda；

2、全程了解和参与大熊猫培育、保护工作 Fully understand and participate

in the breeding and protection of giant pandas；

3、全球顶级大熊猫培训专家互动、传授知识 The world's top panda training

experts to interact, impart knowledge；

4、获得”大熊猫爱心志愿者”证书 Obtained the certificate of the "Giant

Panda Husbandry Leaner Projection".

https://www.3rdpoletour.com/packages/dujiangyan-panda-volunteer-tour.html
https://www.3rdpoletour.com/packages/dujiangyan-panda-volunteer-tour.html


行程安排 Itinerary：

成都出发→都江堰/卧龙基地体验爱心义工活动→返回成都

Chengdu Departure→Dujiangyan / Wolong Base experience the volunteer activity

→Return to Chengdu

行程概述 Itinerary Overview：

> 出发前：您的导游将提前与您确定出发时间，并在当天在酒店接您。Before departure:

Your tour guide will confirm the departure time with you in advance and pick you

up at the hotel on the day.

> 上 午 9:30 抵 达 -下 午 14:30 体 验 爱 心 志 愿 者 活 动 Arrive at 9:30am - 14:30pm

experience the volunteer activity

> 活动结束后，您的导游和司机将护送您回到成都的酒店，您将在下午 16:30 左右抵达.

After the volunteer activity, your tour guide and driver will send you back to your

hotel in Chengdu, where you will arrive around 16:30 p.m.

> 活动结束后，您的导游和司机将护送您回到成都的酒店，您将在下午 16:30 左右抵达.

After the volunteer activity, your tour guide and driver will send you back to your

hotel in Chengdu, where you will arrive around 16:30 p.m.

旅行须知 Notice to Visitors：

1 、活动内容大致以该流程为主，部分活动环节根据基地情况稍有变化，具体流程

以各基地实际安排为主；

1. The activity content is mainly based on the process, and some activities may

change slightly according to the situation of the base. The specific process is

mainly based on the actual arrangement of each base;

2、“熊猫志愿者计划”每天有 60 名志愿者。请查询并尽快预订以确保您的位置；

2. This project has 60 volunteers every day. Please check and book as soon as

possible to secure your place;

3、志愿者的年龄限制在 8 至 70 岁（含）之间。无严重心脏疾病、癫痫、手脚

不便等不宜户外运动的相关疾病，无流感新型冠状病毒感染等传染性疾病，无不

宜参加本项活动的其他情况。

3. The age limit of volunteers is between 8 and 70 years old (include). There are

no serious heart disease, epilepsy, hand and foot inconvenience and other related

diseases that are not suitable for outdoor exercise, no infectious diseases such

as influenza novel corona-virus infection, and no other conditions that are not

suitable for participation in this activity.



园区内活动安排 Schedule in Base：

注：凡参加活动，赠送一只熊猫公仔

Note: Each participant will get a panda doll for free

时间

Time

活动名称

Activity Name

活动内容

Activity Content

上午

a.m.

9: 30 集合

Assemble Time

准时在科普服务中心门口集合, 由领队带入基地科普中心.Gather

at the gate of the Science Popularization Service Center on time

and take the leader to the base science popularization center.

签到 Sign In 签到, 提交活动相关资料, 签署爱心体验活动安全协议, 然后存
包, 领取工作服和手套.Sign in, submit relevant materials, sign
the safety agreement, and then deposit the bag, get the work
clothes and gloves.

科普学习

Popular Science Learning

在科普老师和饲养员的指导下, 为熊猫准备竹食, 摔破竹子, 观看
饲 养 员 饲 喂 熊 猫 对 熊 猫 进 行 行 为 训 练 .Under the guidance of
teachers and breeders, prepare bamboo food for pandas, break
bamboo, watch breeders feed pandas and conduct behavior
training for pandas. (NO PHOTOS)

行为观察

Behavior Observation

参观园区, 解密大熊猫每种行为背后的含义.Visit the base and

decipher the meaning behind each panda behavior.

中午

Noon

午餐+休息

Lunch Time+Break Time

前往基地员工食堂体验熊猫人午餐，用餐结束后可回科普中心休

息.Go to the base staff canteen to experience the staff lunch,

after the meal can go back to the science popularization center

rest.

下午

p.m.

大熊猫纪录片

Panda Documentary

观看大熊猫纪录片, 了解熊猫人为保护大熊猫所付出的努力以及

大熊猫的重要研究成果.Watch a documentary on giant pandas to

learn about the efforts people have made to protect giant pandas

and the important research results of giant pandas.

制作窝窝头

Make Wowotou

了解窝窝头的配方以及窝窝头对熊猫的益处, 并亲手制作熊猫窝

窝头.Learn the recipe of Wowotou and the benefits of Wowotou for

pandas, and make panda Wowotou by yourself

颁发证书

Award a Certificate

分享总结, 颁发官方证书, 合影拍照留念, 归还工作牌.Share the

summary, issue the official certificate, take a group photo,

return the work card.
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